

تفصح استثمار القابضة ش.م.ع.ق. عن بياناتها المالية المرحلية المختصرة الموحدة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2023

أفصحت استثمار القابضة ش.م.ع.ق. عن بياناتها المالية المرحلية المختصرة الموحدة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2023، حيث بلغ صافي الربح العائد لمساهمي الشركة 302,624,661 ريال قطري مقابل صافي الربح العائد لمساهمي الشركة بمبلغ 300,188,850 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.

كما بلغ العائد الأساسي للسهم 0.089 ريال قطري لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2023 مقارنة بـ 0.097 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.

*ملحوظة : صافي الربح غير متضمن لحقوق الأقلية علما بأن الربح الصافي الشامل مع حقوق الأقلية بلغ 306,964,663 مليون ريال قطري

ESTITHMAR HOLDING Q.P.S.C

DISCLOSES ITS CONSOLIDATED CONDENSED FINANCIAL STATEMENTS FOR THE NINE MONTHS PERIOD ENDED SEPTEMBER 30, 2023

Estithmar Holding Q.P.S.C. disclosed its consolidated condensed financial statement for the nine months period ended September 30, 2023.

The financial statements showed that the net profit attributable to the shareholders of the Company is QR 302,624,661 compared to net profit amounted to QR 300,188,850 for the same period of the previous year.

The Earning per Share (EPS) for the nine months period ended September 30, 2023 is QR 0.089 compared to EPS amounted to QR 0.097 for the same period of the previous year.

*Net Profit does not include minority rights (if any). the comprehensive net profit with minority interest amounted to 306,964,663 million QR.



استثمار القابضة ش.م.ع.ق.
Estithmar Holding Q.P.S.C

Capital: 3,404,037,500 QAR Fully Paid | CR 39127
سجل تجاري رقم ٣٩١٢٧ - رأس مالها ..٣٧,٥٠٠,٣٤,٦٠٠,٣٠٤,٠٣٧,٥٠٠ - مدفوع بالكامل
P.O.Box: 3988, Doha, Qatar

+974 4468 1810
+974 4468 8944
The Eighteen Tower, Floor
Street 303, Lusail City, Qatar
برج ذي ايتين، طابق ١٨، المنطقة
شارع ٣٧، مدينة لوسيل، قطر
estithmarholding.com

